

# Kermis Ledenvergadering Schuttersgilde st. Martinus Megchelen

## Notulen kermis ledenvergadering op maandag 22 mei 2023 bij J. ter Voert

Aanwezig: zie aanwezigheidslijst

1. Opening door de voorzitter:

om 20.07 . uur werd de vergadering geopend. Bijzonder welkom aan ereleden , leden van verdienste en overige leden en belangstellenden. Jan Overbeek de erevoorzitter heeft zich afgemeld.

2. Vaststellen van Statuten en huishoudelijk reglement:

Opmerkingen via de mail zijn:

- Wanneer kun je een lid schorsen? Deze staan in de statuten.
- Bij het huishoudelijk reglement werd bij het kopje marketentsters accessoires het borrelglasje met voet gemist. Deze al erbij gezet worden. Het bestuur zelf zag nog dat bij de marketentsters , iets van een hoofdbedekking er niet in stond. Ook deze zal erbij gezet worden.

De voorzitter geeft nogmaals aan dat, huishoudelijk reglement in een vergadering veranderd kan worden en de statuten zo beperkt mogelijk wordt gehouden, want hiervoor moet je voor een verandering naar de notaris. Het huishoudelijk reglement is voor uitbreiding/verdieping van de schutterij regels.

De voorzitter vraagt of de statuten nogmaals doorgenomen moet worden. De vergadering zegt nee.

Mochten er nog wat opmerkingen zijn, graag doorgeven via mail.

De Statuten wijziging wordt door de vergadering goedgekeurd.

3. Mededeling kermisprogramma:

- Park schoffelen/heg knippen. Gebruikelijke datum is maandag voor de kermis. Dit jaar dus 5 juni. De tijd wordt door de vergadering op 18.30 uur gezet.
- Kermisprogramma wordt door Patrick voorgelezen. Patrick krijgt applaus. We hebben nog geen vergunning van de gemeente. De gemeente is nogal moeilijk aan het doen. Dit jaar zijn er weer veel nieuwe regels opgesteld door de gemeente en de gemeente heeft tussendoor nieuwe eisen gesteld. oa. Voor beveiliging. Dit is 400 euro per dag. Dit alles maakt het steeds lastiger om een vergunning te krijgen.

4. Toekomst van de kermis

Is de kermis nog toekomstbestendig? Wat kunnen we nog doen? De Gemeente zegt dat alle risico voor de organiserende vereniging is. Vooral de beveiliging is een grote kostenpost.

De CLM heeft een vergadering gegeven afgelopen zaterdag voor alle verenigingen van Megchelen over de toekomstbestendigheid van de verenigingen en

gemeentevergunningen die nodig zijn om iets te organiseren. De gemeente VIEP was helaas hier niet bij.

Gert Jan Snelting van de CLM wil ons helpen met de vergunning. Het bestuur heeft binnenkort een overleg met Gert Jan.

Deze extra kosten wat de gemeente ons oplegt, voor o.a. de beveiliging kunnen we niet ophoesten voor een langere periode. Ook voor de horeca is dit niet op te hoesten. Als er minder dan 250 personen komen, dan kan het nu met een melding, en heb je geen vergunning nodig.

Er komt een discussie op gang over de regels wat een gemeente oplegt. Hieronder een aantal vragen die centraal behandeld zijn in de vergadering:

- Wat zijn de regels op een particulier terrein? Antwoord: de regels zijn hetzelfde.
- Hoe zit het dan met concoursen? Antwoord: je hebt hier ook te maken met dezelfde regels. Wim geeft aan dat om deze regels het kring achterhoek concours voor 2024 mede daarom nog vrij is.

Enige opties worden benoemd:

- 1 euro bij consumptie erbij op?
- Alleen op uitnodiging? Dan zijn er wel andere regels voor een “besloten feest”, maar dat zal de gemeente ook aan gaan passen.
- Mika Reijers: Entree heffen en in de zaal gaan zitten?

Lise Heinen: Waarom de zorgen die we hebben niet delen met de Megchelse bevolking? De gemeente is pas laat gekomen met de eisen en hierdoor is het niet mogelijk om het een en ander aan te gaan passen in het programma, waardoor dit jaar het kermisprogramma zo blijft. Vanaf september gaan we zeker hier breed over brainstormen. Hoe gaan we dit aanpakken? En dan gaan we zeker de Megchelse bevolking inlichten.

Dit brengt voor nu genoeg gesprekstof met zich mee en de vraag die al eens gesteld is om boxauto's te laten komen, kost te veel. Je bent al 2200 euro kwijt voordat je ze überhaupt hebt. En dan is maar de vraag of ze komen, omdat ze misschien op de andere plek meer kunnen gaan verdienen en dan wordt deze afspraak afgezegd.

5. Er is geen pauze in de agenda, maar wordt nu ingelast: eerste consumptie koning tweede beschermheer. Dank hiervoor (applaus)
6. Uniformen:  
Het bedrijf waar we onze pakken hebben laten maken is nu overgenomen door het bedrijf Pisa en deze zeggen dat je maar naar Eindhoven moet komen voor de aantal jassen en broeken die je nog wil hebben. Zoals het er nu naar uit ziet, kunnen we met 2 auto's naar Eindhoven. De personen die nog een jas en/of broek nodig hebben worden hierover ingelicht. Inge zal in Eindhoven nagaan wanneer we terecht kunnen. Petten die we hebben blijven we houden. Tamboer zal t.z.t. overgaan naar de vendelierspet.
7. Ingekomen stukken:
  - 8 juli keizerschieten.
8. Stemming:  
Toon Ketelaar, Irene en Gert Overgoor worden verzocht om de vergadering te verlaten. Een aantal weken geleden heeft Jan Overbeek de erevoorzitter

aangegeven dat hij zich afmeld voor alles vanwege zijn gezondheid en hij wil zijn erevoorzitterschap teruggeven. Binnen het bestuur is dit besproken en het bestuur vindt dat je erevoorzitter voor het leven bent en je dan ook een eventuele tweede voorzitter kunt hebben. Het bestuur stelt voor om Toon Ketelaar ook als erevoorzitter te benoemen? En daarbij Irene en Gert Overgoor als nieuwe ereleden. Wil de vergadering hiermee instemmen? Dan zal het tijdens kermiszonntag dit officieel gemaakt worden. De vergadering stemt voor ja. De personen worden weer binnengeroepen en worden op de hoogte gebracht van hetgeen besloten is. Hierna is er applaus aan de nieuwe erevoorzitter en ereleden.

9. Rondvraag:

- Ellen Ditters: schieten op de stukken bij de volwassenen van welke leeftijd mag dit? Bestuur zoekt op . Ellen wordt op de hoogte gebracht.
- Harm: Harm heeft met schutzenverein st. Quirinus van Millingen Duitsland contact gehad. Ze willen graag komen, maar een officiële uitnodiging is nog niet gekomen. Voor corona is afgesproken dat het kermisprogramma opsturen gezien wordt als uitnodiging. Omdat dit nog niet helemaal rond was, kon het nog niet opgestuurd worden. Afgesproken is dat we dit nu zo snel mogelijk doen op het bekende mailadres van voor corona.
- Paul Wissing: hoe zit het met koning/keizerschieten t.o.v. Theo Sessink? Zoals al besproken in de vergadering van 1 mei zal er een brief opgesteld worden. Morgen zal een deel van het bestuur een brief opstellen en het bezorgen aan Theo Sessink.
- Mark: helpen met drank . Leo en Jolanda willen/kunnen niet meehelpen bij drank op het veld, vanwege gepaste kleding. Uitnodiging niet goed begrepen. Bestuur zal Leo en Jolanda dit uitleggen.

10. Sluiting. We zijn nog steeds op zoek naar een bestuurslid. Wie wil zitting nemen? Hooft niet perse 2<sup>e</sup> secretaris te zijn. Binnen het bestuur kunnen taken gewisseld worden.

Dank voor jullie inbreng en opkomst. Nog 3 weken tot de kermis en we zullen er een mooi feestje van maken. Aandachtspuntje is het creëren van schaduw bij rustaltaar bij mooi weer. 21.09 uur sluiting

